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Op 3 september 2019 vergaderde de raadscommissie en op de agenda stond o.a. 
het agendapunt Herziening tarievenbeleid gemeentelijke sportaccommodaties.

De resultaten van de bespreking zijn als volgt opgenomen in de Korte Weergave:

• Wethouder Vlaming neemt het voorstel 'Tarievenbeleid sportaccommodaties' 
terug naar de 'tekentafel';
• Mevrouw Zandee werkt alle inbreng (van de insprekers alsmede vragen die door 
commissieleden zijn gesteld of suggesties die zij hebben gedaan) bij dit 
agendapunt uitgebreider dan gebruikelijk uit, en met voorrang, zodat het college 
dat kan benutten als zij zich opnieuw over dit voorstel buigt; dit is gebeurd (noot 
griffier: zie bijlage – is onderdeel van het vastgestelde verslag) 
• De brede wens is dat het nieuwe voorstel besproken wordt met de 
belanghebbenden (Sportraad, verenigingen), alvorens het weer op de tafel van de 
raadscommissie komt.

Vraag 1:
1. Wat is de status (en voortgang) van de gesprekken met sportverenigingen over 
de tariefverhogingen? 

Antwoord vraag 1
De gesprekken met de gebruikers in tweede aanleg zijn afgerond. De eerste 
gesprekken vonden plaats op 26 september 2019 en de laatste op 17 december 
2019. Het huidige voorstel is mede gebaseerd op deze gespreksresultaten. 
Wellicht ten overvloede. Het voorstel voor het nieuwe tarievenbeleid is door het 
college begin januari behandeld om het voorstel vervolgens aan te bieden in de 
vergadering van de raad van februari. De collegevergadering in januari viel samen 
met de vakantie van wethouder Vlaming. Gezien het belang van aanwezigheid van 
de portefeuillehouder bij de behandeling van het voorstel, is het voorstel 
behandeld in de collegevergadering van 11 februari. Derhalve wordt het voorstel 
aangeboden in de raadsvergadering van 18 maart aanstaande.

Vraag 2:
Op welke wijze (en wanneer) zullen o.a. de antwoorden op vragen zoals gesteld 
door insprekers en commissieleden aan de gemeenteraad worden aangeboden?

Antwoord vraag 2
De antwoorden op de vragen worden schriftelijk aan commissievergadering van 



3/4 maart aangeboden. De brieven die door partijen zijn ingediend worden –
vanwege uitstel tweede gespreksronde met gebruikers- ook voorafgaand aan deze 
vergadering beantwoord. De uitslag van de gesprekken wordt daar waar nodig 
meegenomen in de beantwoording. Deze handelswijze is naar aanleiding van het 
besluit van 3 september jongstleden met partijen vooraf gecommuniceerd. 

Met vriendelijke groet,
afdeling Beleid


